
     

            
  

  

 
 

 

  
  

  

  

  

  

 

 

    

   
     

       
 

  
  
  
  

 
  
  
  

 
 

 

  

 

   
   
   

Referat fra fast møte 2 med nærutvalget i kommunedel 10 

Dato og tidspunkt: 31.05.23 kl 19.30 
Sted: Tangen skole 

Til stede 

Innbyggere: Vigdis Alice Angell, Hilde Holm, Linda Stefanussen, Anja Lønseth, Odd Arne Lindtveit, 
Aleksander Schi, 

Folkevalgte: Øystein Lauritsen 

Administrasjon: Thea Stokke 

Frafall: Monica , Ole Lønseth, Roger, Andreas Muri, 

Referat godkjent av leder Aleksander Schi og varaleder Odd Arne Lindveit 

Referent Thea Stokke 

10/23 Innbyggerundersøkelser – presentasjon av funn 

• Nærutvalget har deltatt på Berger opp og fram. 
• På Berger er innbyggere opptatt av Kyststien og Berger bukta. Spesielt dette med manglende 

toalettilbud. Det er et ønske om å teste ut en ordning der frivillige vasker toalettene utenom 
sommerferien. 

• Busstilbudet er for dårlig. 
• Småbåthavna, beboerne har delt seg i to skarpe leire. 
• Nesbygda er opptatt av å få til lignende kveld som dette. 
• I Svelvik sentrum er man opptatt av at eldre får tilkjørt mat hjem. Dette er det frivillige som 

gjør per i dag. Det er gjort en undersøkelse av hjemmeboende om dette. 
• Man er opptatt av møteplasser mellom generasjoner, helst i uterom. 
• Innbyggere er opptatt av Svelvik sentrum. 
• Man er opptatt av halleie, at man finner en god mellomting i forhold til utleiepriser. For at 

frivilligheten skal blomstre er man avhengig av tilgang til lokaler. 
• Det jobbes med utviklingen av aktive lokalsamfunn på Ebbestad, man lager nå en 

Svelvikmodell, som består av tre idrettslag. 

11/23 Samarbeidsavtale 

Nærutvalget har valg tre hovedsaker: 

• Svelvikveien 
• Toaletter på Berger/kystsien. 
• Ebbestad skole 

https://31.05.23


 

  

  
   
    

 
 

  
  
      

 
 

  

  
   
   

 

  

   
 

  

  
  

   
 

  
   
   

 
  
 

  
   
    
  

 
  

   
         

  
     

       
 

Sak 12/23 Mer liv i Svelvik sentrum 

• Kort om saken ved Aleksander 
• Handelsstanden i Svelvik har et ønske om mere liv i sentrum. 
• Det ble diskutert nettverksmøte og nettverksbygging, Svelvikdagene og sommermarked. 

Sak 13/23 Lalla parken 
• Kort om samarbeidsmøte v/Aleksander 
• Nærutvalget har vært i kontakt med kommunen om saken. Den ligger hos SVP. Summen som 

skal brukes er 110000. 

Sak 14/23 Innspill til arealplan 

• Kort om saken V/Aleksander 
• Nærutvalget har sendt innspill om Juve Næring 
• Nærutvalget har sendt innspill om Ebbestad nærmiljø 

15/23 Svelvikdagene 

• Svelvikdagene gjennomføres 11 og 12 august. Svelvikdagene | Konserter | Vestfold 

16/23 Svelvikveien tidligere sak 6/23 

• Informasjon vedørende møte med Viken 25.05.23. Det var tilstede 30 politikere. Møtet var 
godt. 

• Ny Svelvikvei er mellom 50-100 gammel. Det er bred enighet om at dagens vei mellom 
Rundtom og Tørkop ikke er tilpasset 2023 

• Videre planlegging og gjennomføring, har stoppet opp grunnet bl.a. økonomi 
• Bydel 7, 9 og 10, er sterkt berørt av at Svelvikveien har den tilstand som den har i dag 
• Trafikksikkerhet, sikkerhet for skolebarn, sikkerhet for syklende, videre bolig og 

næringsutvikling, blir sterkt berørt 
• Fremtidsmålene til Drammen Kommune, kan vanskelig oppnås 
• Derfor har bydel 7, 9 og 10, sammen med Nesbygda NMU holdt møter med 

Drammenpolitikere og fylkespolitikere for å fokusere på «Ny Svelvikvei» 
• Vi alle må ha et felles mål om at «Ny Svelvikvei», blir en realitet 
• Ved å realisere Del 2 (Tørkop – Eik), så vil det raskt løse mye av problematikken 
• Nærutvalget ønsker å være informert om saken. 

17/3 Lekeplass Nesbygda 

• Kort om saken 
• Var i går 12. april i kontakt med Drammen kommune, Alf Håland kunne dessverre bekrefte at 

vårt område ikke er en del av årets plan og anbefalte meg videre kontakt med dere. 
Det jeg lurer på, er lekeplasser tilknyttet Nøsterudveien, Nesbygda? Vi flyttet hit sommeren 
2018, etter oss har det kommet ytterligere mange nybygg. Men lekeplasser er det lite av. Det 
var på kartet som fulgte vårt nybygg tegnet inn en stor ny lekeplass, men etter hvert som 

https://www.svelvikdagene.com/
https://25.05.23


       
  

  
    

  
  

 
 
 

  

   
  

 

   
 

  
 

   

 

 

   
  

 
  

           
 

 
 

      
    

    
  

 

 

 
 

 
 

 

 

tiden gikk, kom det isteden opp enda en tomannsbolig på det arealet. Nå er det veldig mange 
barn her i Nøsterudveien, men lekeplass er det ikke. 
Har snakket med utbygger som hevder det er to lekeplasser her. Vært fint om noen tok seg 
tid til å komme på befaring av de lekeplassene som står skal være her i Nøsterudveien. En fin 
plass for våre små er kjært savnet og veldig ønsket. 

• Nærutvalget har tipset innbygger om organisere seg som et vell eller lignende, for deretter 
søke midler for å opprette en lekeplass. 

18/23 Henvendelse fra samferdsel, vei og park 

I forbindelse med behandling av sak 0136/22 Innsyn - Politikk (drammen.kommune.no) fattet 
Hovedutvalg for tekniske tjenester dette vedtaket: 

Rådmann bes gi hovedutvalg for tekniske tjenester. 

• En orientering om vurdering av trafikksikkerhet når vintersesongen er over, herunder 
innmeldt avvik. 

• En orientering om rådmannens vurdering av rutetilbudet på Berger, herunder holdeplasser, 
trafikksikkerhet, samarbeid med fylkene. 

Vi ønsker å høre om nærutvalget har noen innspill som bør tas med i den orienteringen vi skal gi i 
hovedutvalgsmøtet 06.06. 

Nærutvalget sender sitt innspill i løpet av morgendagen. 

19/23 Byvåpenet til Svelvik 

Storgaten er fylkesvei – eies og driftes av Viken fylkeskommune, byvåpenet her er etablert ifm 
rehabilitering av gata på tidlig 90-tall. Avtale om drift og vedlikehold av dette finnes ikke (ingen av 
partene finner dette i hvert fall), men det er Svelvik kommune som har utført nødvendige 
utbedringer og vedlikehold av dette tidligere. Det er nå behov for en totalrehabilitering av dette 
byvåpenet og begge parter er enige om at det er en lite heldig løsning å ha dette i selve gaten – både 
fordi det blir ødelagt av trafikken, krever mye vedlikehold og det er lite heldig for oss å ha 
vedlikeholdsansvar for noe i en fylkesvei.Så spørsmålet er om Nærutvalget kan ta en sak på om og 
evt hvor dette byvåpenet kan flyttes? Vi har  sett på Lallaparken (etablere i midtsirkelen i 
Lallaparken), men det kan også være aktuelt med andre steder om Nærutvalget har tanker om det – 
eks kan være Batteriøya eller Kirkeparken. Det vil uansett være ønskelig å få dette ut av ve - særlig 
fylkesvei, men heller ikke ønskelig å etablere det på kommunale veier. Kan saken tas som oppstart på 
en medvirkningsprosess og med et mål om at det tas en avgjørelse/gis et formelt innspill fra 
Nærutvalget i neste møte (20/9)? 

Nærutvalget ønsker å bidra i denne medvirkningsprosessen 

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Finnsyn2020.drammen.kommune.no%2Fmotekalender%2Fmotedag%2F100750550&data=05%7C01%7CThea.Risvik.Stokke%40drammen.kommune.no%7C4389b07f680942010c6108db4d45f831%7Cf602a20a3d6c4584a01472a3939f57fe%7C0%7C0%7C638188735125918287%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=PcMDicw2W4CRw2krQJbcXjdiJGfALYljM%2FFt2eeFTVo%3D&reserved=0
https://fylkesvei.S�
https://drammen.kommune.no
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